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Protokół Nr XXIX/2017 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 12 stycznia 2017 r. 

 

XXIX Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 

12 stycznia 2017 r. w sali narad Starostwa Powiatowego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji 

stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1230. 

Ad. 1  

 Otwarcie XXIX Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- przedstawiciel mediów: Grzegorz Podkomorzy z „Tygodnika Internetowego”.  

Ad.2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 12 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni radni to: Paweł Dreszler, Adam Głowacki, Romuald Koszewski, 

Zbigniew Ziejewski. Spóźniła się radna Ewa Dembek. 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był p. Jacek Rydel. Przewodniczący 

zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radny Rydel wyraził 

zgodę.  Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad (załącznik nr 3). Następnie zapytał czy ktoś ma 

do niego uwagi. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 12 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 
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Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XXIX Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na 

lata 2017 – 2034. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2017 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części 

nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Nowe Miasto 

Lubawskie, będących własnością Powiatu Nowomiejskiego. 

11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XXVIII Sesji Rady Powiatu Henryk Rogoziński poinformował, że zapoznał się z 

protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radny wnioskował o jego przyjęcie bez odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXVIII/2016. „Za” 

głosowało 12 radnych. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 23 

grudnia 2016 r. do 5 stycznia 2017 r. (załącznik nr 4). 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta poinformował, że poza pracami Zarządu, należy wspomnieć o najważniejszych 

wydarzeniach z udziałem władz powiatu tj.: 

- 3.01 – Starosta spotkał się z Wójtem Gminy Rybno – chodziło o remont drogi Zwiniarz – Dębień 

łączącej gminę Rybno i gminę Grodziczno;  

- 5.01 – posiedzenie Komisji Budżetowej; 

- 10.01 – posiedzenie Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego – na posiedzeniu podjęto 

temat zagrożenia ptasią grypą; 
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- 11.01 – spotkanie z Wicemarszałek Województwa Warmińsko – Mazurskiego Sylwią Jaskulską 

– spotkanie dotyczyło zwrotu opłat za zajęcie pasa drogowego /sieć szerokopasmowa/ 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. 

Radny Jan Czapliński w nawiązaniu do informacji odnośnie posiedzenia PZZK zapytał, czy w 

Nowym Mieście badany jest poziom smogu, szczególnie w tych dniach kiedy jego stężenie 

jest największe. 

Starosta odparł, że nie ma aparatury do tego typu pomiarów. Jakiś czas tego były robione 

badania w okolicy ronda. Poziom smogu był bardzo wysoki.  

P. Grzegorz Podkomorzy powiedział, że kiedy ogłaszane są alerty na terenie kraju, to w 

Nowym Mieście też obowiązują. 

Starosta dodał, że sytuację pogarsza dodatkowo fakt, że miasto leży w dolinie. W samym 

centrum, dzięki podłączeniu do centralnej kotłowni, nie jest jeszcze tak źle, ale na osiedlach 

domków jednorodzinnych wieczorami smog jest duży.  

Radni nie mieli więcej pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Radni nie mieli wniosków ani zapytań. 

Ad. 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

P. Skarbnik omówiła zmiany w WPF łącznie ze zmianami w budżecie. Poinformowała, że 

stan deficytu nie ulega zmianie i wynosi nadal 3 897 200 zł. Zostanie on pokryty z kredytu w 

kwocie 4,5 mln zł, a reszta pójdzie na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. Budżet 

zmienia się zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków. Zmiany te są związane z 

zadaniami inwestycyjnymi. Dochody zwiększają się o 1 426 364 zł. Ponownie do budżetu 

wstawiana jest sprzedaż budynku po szkole rolniczej w Czachówkach, zgodnie z aktualną 

wyceną rzeczoznawcy. Jest to kwota 1 286 600 zł, ale cenę wywoławczą ustali oczywiście 

Zarząd Powiatu. Do budżetu wpisano również kwoty związane z realizacją projektów przez 

szkoły ponadgimnazjalne. Zespół Szkół im. C. K. Norwida będzie realizował projekt z RPO 

/Regionalny Program Operacyjny/ pn. „SOUL - Szkoła Otwartych Umysłów Licealistów”, 
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którego wartość na ten rok wynosi 359 849 zł. Z kolei Zespół Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku kontynuuje realizację projektu w ramach ERASMUS+. Budżet projektu po stronie 

dochodów zwiększa się o kwotę 984 zł, po stronie wydatków - 1 586 zł. Ponadto, dokonuje 

się zmian również w załączniku inwestycyjnym – chodzi o ambulans do ratownictwa. 

Ambulans typu B zakupiono w grudniu, w drugim etapie nastąpi dostosowanie do typu C. 

Zgodnie z umową do 20 stycznia br. należy zapłacić 39 529 zł. W budżecie należy również 

zabezpieczyć odprawę emerytalną dla pracownika Starostwa – 24 116 zł. Kolejna zmiana w 

budżecie dotyczy remontu oddziału chirurgicznego – wcześniej była zapisana kwota 4 600 

tys. zł, a już wiadomo że ta kwota jest niewystarczająca i należy ją zwiększyć o 520 tys. zł. 

Jest to niezbędne, aby uruchomić procedury związane z realizacją inwestycji. Planuje się 

wystąpić o dofinansowanie z RPO. P. Skarbnik dodała, że kredyt będzie uruchomiony w 

czterech transzach, ostatnia transza – w grudniu. Jeżeli chodzi o termomodernizację Domu 

Dziecka, też będzie składany wniosek o dofinansowanie z RPO. Do budżetu wprowadzane 

jest zadanie – budowa chodnika wzdłuż drogi Kacze Bagno – Krzemieniewo II etap. P. 

Skarbnik poinformowała, że łącznie budżet po stronie wydatków zwiększa się o kwotę 

1 426 364 zł.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 12 radnych. Uchwałę nr XXIX/212/2016 (załącznik 

nr 5) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 9 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2017 r. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W trakcie odczytywania projektu uchwały, na salę narad weszli: radna Ewa Dembek oraz 

Radca Prawny Maciej Sikorski. Aktualnie w sesji uczestniczy 13 radnych. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XXIX/213/2016 (załącznik 

nr 6) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości 

gruntowych położonych w miejscowości Nowe Miasto Lubawskie, będących własnością 

Powiatu Nowomiejskiego 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Starosta wyjaśnił, że chodzi o grunty znajdujące się w pasie drogowym. 

Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska poinformowała w uzasadnieniu do uchwały w 

pierwszej linijce zbędny jest wyraz „oraz”.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XXIX/214/2016 (załącznik 

nr 7) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Wniosków i zapytań nie było. 

Ad. 12 

Sprawy różne 

Radna Ewa Dembek zapytała czy Zarząd ustosunkował się do wniosku poszkodowanych w 

Lipinkach po wichurze.  

Starosta odpowiedział, że Zarząd negatywnie rozpatrzył wniosek.  

Radna stwierdziła, że szkoda, bo ta pomoc byłaby symboliczna. Dodała, że po zdarzeniu, 

rodzinie pomagało pół wsi.  

Starosta powiedział, że na jednej z sesji nieformalnie ustalono, że takie indywidualne wnioski 

będą rozpatrywane negatywnie. W 2016 r. też wpłynęły dwa wnioski i były potraktowane 

odmownie.    

Radna Dembek zapytała czy wnioskujący otrzymają odpowiedź na piśmie. 

Starosta odparł, że tak. 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z harmonogramem, sesja w styczniu była 

planowana na 26 stycznia, jednak prawdopodobnie będzie to za szybko i sesja będzie 

przełożona na początek lutego. 

Radny Czapliński zapytał czy ktoś nadzoruje budynek po szkole rolniczej w Czachówkach; 

czy po ostatnich wichurach sprawdzano czy nic się nie urwało na budynku, czy dach nie 

przecieka itd. 

Starosta odpowiedział, że budynek jest nadzorowany przez Wydział Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych. Pracownicy jeżdżą i kontrolują. W ubiegłym roku była zatrudniona 

osoba, która systematycznie jeździła do Czachówek, walczyła z chwastami, z barszczem 

Sosnowskiego. Starosta zapewnił, że nieruchomość jest pod nadzorem.   

Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chce zabrać głos.  



6 

 

Nikt się nie zgłosił.  

Ad. 13 

Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXIX Sesji piątej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     


